



PUBLIC MUTUAL
WHOLLY-OWNED SUBSIDIARY OF PUBLIC BANK



Building a Better Financial Future for Investors

50TH ANNIVERSARY CELEBRATION CAMPAIGN 2025

Campaign Period:
1 January - 30 June 2025

Jet, Set, Go! **Win a globe-trotting experience for two!**



Join us as we commemorate 50 years of dedication! Invest a minimum of RM3,000 and be in the running to win exciting monthly cash prizes and the grand prize: Travel Around the World for 2 or a cash prize[^] worth RM88,888!

Monthly Draw Category

Receive one lucky draw entry for every RM3,000 per transaction invested in loaded units of equity/balanced/mixed asset funds and/or PRS funds* during each month of the campaign period and you will stand a chance to win Bonus Cash Units[^] worth RM500! You can earn up to 30 lucky draw entries under this category.

There will be a total of 50 winners every month!



Grand Lucky Draw Category

Not only that, the same RM3,000 per transaction invested will also entitle you to 1 ticket under the Grand Lucky Draw Category, where you will stand to win a trip around the world for 2 or a cash prize[^] worth RM88,888[^]!

Lucky Draw Prizes

Grand Prize	Trip Around the World for 2 x 1 winner
Consolation Prize	RM100 cash [^] x 100 winners



* For sales into PRS funds, only contributions from contributors below the age of 54 will be considered for this campaign.

[^] In terms of Public e-Cash Deposit Fund / Public e-Islamic Cash Deposit Fund units.

Terms & Conditions

General

1. This campaign is open to all retail investors of Public Mutual.
2. All initial, additional and Direct Debit Authorisation (DDA) of cash and EPF investments into loaded units of equity, balanced or mixed asset funds and contributions into PRS funds will be considered for this campaign.
3. The following investment transactions are excluded from this campaign:
 - (a) All switching transactions except for switching from zero-load/low-load/1%-load units into loaded units
 - (b) Redemptions within the cooling-off period
 - (c) All transfers of units
 - (d) Investments under pink forms
4. The lucky draw entry(ies) for both categories will be given to the first account holder only.
5. The Monthly Draw will be conducted within 2 months after the current month ends.
6. The Grand Lucky Draw will be conducted within 2 months after the campaign period ends. The winners' listing for both the Monthly Draw Category and the Grand Lucky Draw Category will be published on Public Mutual's corporate website.
7. Unit Trust Consultants, staff and immediate family members of Public Mutual and Public Bank Group are not allowed to participate in the campaign.
8. The decision of the Company on the winners is final and no correspondence or appeals will be entertained.
9. Public Mutual reserves the right to modify the terms and conditions herein specified or to cancel, terminate or suspend the campaign without prior notice.
10. Public Mutual and its respective employees, directors, parent company, affiliates and representatives shall not be held liable for losses or injuries, rights, claims or actions in connection with the activity or resulting from the acceptance, use/misuse of the prizes and/or participation in the activity.
11. In the event that there is/are any inconsistency(ies), conflict(s), ambiguity(ies) or discrepancy(ies) between the English, Mandarin and/or Bahasa Malaysia versions of these terms and conditions, only the English version will prevail in respect of such inconsistency(ies), conflict(s), ambiguity(ies) or discrepancy(ies).

Prizes

1. Under the Monthly Draw category, winners can win multiple prizes across different months.
2. Winners can win prizes under both the Monthly Draw Category and the Grand Lucky Draw Category. However, all winners can only win one prize under the Grand Lucky Draw Category, whichever is of higher value.
3. Winners of Bonus Cash Units under the Monthly Draw Category and the Grand Lucky Draw Category must be active Public Mutual Online (PMO) subscribers in order to receive the prize.
4. Winners who have not yet subscribed to PMO will be given a grace period of 2 months to successfully subscribe to PMO; failing which, the prize will be forfeited.
5. Investors must remain active when the lucky draws are conducted and when the prizes are presented/credited to be eligible to participate in this campaign.
6. The prize cannot be transferred or exchanged for other prizes under any circumstances. No correspondence or appeals will be entertained.
7. The Grand Lucky Draw prize includes international flight tickets, overseas accommodation, and ground arrangements for two persons. The winner will be required to contact and liaise with the appointed travel agency to make all travel arrangements within 2 months upon receiving the official notification.
8. The winner must arrange travel to at least five countries, subject to the total prize package of a maximum of RM250,000. The winner must complete the travel within six consecutive months, by 31 December 2026. Payment will be made directly to the appointed travel agency once the winner finalizes travel arrangements.
9. Hotel accommodation is based on a twin-sharing basis.
10. The winner must be one of the travellers and will bear the cost of travel insurance and visa applications, where applicable.
11. No refunds or reductions will be made to the winner regarding airfare, accommodation, meals, sightseeing tours, transport, or any other services included in the tour fare but are not utilised due to personal reasons.
12. The Grand Lucky Draw winner must confirm his/her selection of either the Around the World Trip or Cash Prize by the stipulated deadline stated in the notification letter. The winner cannot opt for both the Trip and Cash Prize in whatever manner.
13. Public Mutual plays no part in arranging the tours, as it is between the appointed travel agency and the winner. Public Mutual is not responsible and expressly disclaims liability for any injury, illness, damage, loss, delay, accident, or irregularities that may occur during the trip.
14. In the event the Grand Lucky Draw winner opts for the cash prize, the prize will be credited to his/her Public e-Cash Deposit Fund / Public e-Islamic Cash Deposit Fund account, in which the winner must be the first holder.
15. Winners may be required to appear in person at Public Mutual's HQ/branches, as identified by Public Mutual, for a prize presentation ceremony. On such occasions, winners will need to make their own transportation arrangements, and all expenses incurred will be borne by the winners.
16. Public Mutual reserves the right to use, promote, and publish photographs of the winners for advertising and publicity purposes without providing additional compensation or prior notice.
17. Prizes displayed or depicted in all materials (if any) are for display purposes only and may not reflect the actual prizes.
18. Public Mutual reserves the right to change or replace prizes with other items of equivalent or approximate value without prior notice.

Investors are advised to refer to our website www.publicmutual.com.my for our latest investment disclaimer.



PUBLIC MUTUAL
ANAK SYARIKAT MILIK PENUH PUBLIC BANK



Membina Masa Depan Kewangan yang Lebih Cerah untuk Para Pelabur

KEMPEN SAMBUTAN ULANG TAHUN KE-50 2025

Tempoh Kempen:
1 Januari - 30 Jun 2025

Sedia, Mula! **Menangi Peluang Mengelilingi Dunia** untuk Dua Orang!



Sertai kami meraikan 50 tahun berdedikasi kepada anda! Labur sekurang-kurangnya RM3,000 dan anda berpeluang untuk memenangi hadiah wang tunai bulanan serta hadiah utama: Pengembaraan Mengelilingi Dunia untuk dua orang atau hadiah wang tunai[^] bernilai RM88,888!

Kategori Cabutan Bertuah Bulanan

Terima satu tiket cabutan bertuah untuk setiap RM3,000 bagi setiap urus niaga yang dilaburkan ke dalam unit beban dana ekuiti/imbang/aset campuran dan/atau PRS* setiap bulan sepanjang tempoh kempen dan anda berpeluang memenangi Unit Tunai Bonus[^] bernilai RM500! Anda boleh memperoleh sehingga 30 tiket cabutan bertuah di bawah kategori ini.

Terdapat 50 pemenang setiap bulan!



Kategori Cabutan Bertuah Utama

Selain itu, pelaburan anda yang sama, iaitu yang berjumlah RM3,000 bagi setiap urus niaga turut melayakkan anda untuk memperoleh satu tiket cabutan bertuah di bawah Kategori Cabutan Bertuah Utama, di mana anda berpeluang untuk memenangi pengembaraan mengelilingi dunia untuk dua orang **atau** hadiah wang tunai[^] bernilai RM88,888[^]!

Hadiah Cabutan Bertuah

Hadiah Utama	Pengembaraan Mengelilingi Dunia untuk Dua Orang x 1 pemenang
Hadiah Sagu Hati	RM100 tunai [^] x 100 pemenang



* Bagi jualan ke dalam dana PRS, hanya caruman daripada pencarum yang berumur bawah 54 tahun sahaja akan dipertimbangkan untuk kempen ini.

[^] Dalam bentuk unit *Public e-Cash Deposit Fund* (Public Dana e-Deposit Tunai – PeCDF)/ *Public e-Islamic Cash Deposit Fund* (Public Dana e-Deposit Tunai Islamik – PeICDF).

Terma & Syarat

Am

1. Keputusan ini terbuka kepada semua pelabur runcit Public Mutual.
2. Semua pelaburan tunai dan KWSP permulaan, tambahan dan Arahan Debit Terus (DDA) ke dalam unit beban dana ekuiti,imbang atau aset campuran serta caruman ke dalam dana PRS akan dipertimbangkan untuk kempen ini.
3. Berikut merupakan urus niaga pelaburan yang dikecualikan daripada kempen ini:
 - (a) Semua urus niaga tukar ganti kecuali tukar ganti daripada unit beban sifar/beban rendah/1% beban ke dalam unit beban
 - (b) Penebusan dalam tempoh bertenang
 - (c) Semua pemindahan unit
 - (d) Pelaburan di bawah borang merah jambu
4. Tiket cabutan bertuah untuk kedua-dua kategori hanya akan diberikan kepada pemegang akaun pertama sahaja.
5. Cabutan Bertuah Bulanan akan diadakan dalam tempoh 2 bulan selepas bulan berkenaan berakhir.
6. Cabutan Bertuah Utama akan diadakan dalam tempoh 2 bulan selepas tempoh kempen tamat. Senarai pemenang bagi Kategori Cabutan Bertuah Bulanan dan Kategori Cabutan Bertuah Utama akan diumumkan di laman web korporat Public Mutual.
7. Perunding Unit Amanah, kakitangan dan ahli keluarga terdekat Public Mutual dan Kumpulan Public Bank tidak dibenarkan untuk menyertai kempen ini.
8. Keputusan Syarikat ke atas pemenang adalah muktamad dan sebarang surat-menyurat atau rayuan tidak akan dilayan.
9. Public Mutual berhak mengubahsuaikan terma dan syarat yang dinyatakan di sini atau membatalkan, menamatkan atau menggantungkan kempen ini tanpa memberi sebarang notis terlebih dahulu.
10. Public Mutual dan kakitangan, pengarah, syarikat induk, syarikat gabungan dan wakil masing-masing tidak bertanggungjawab terhadap sebarang jenis kerugian atau kecederaan, hak, tuntutan atau tindakan berhubung dengan aktiviti atau akibat daripada penerimaan, penggunaan/penyalahgunaan hadiah atau penyertaan dalam aktiviti ini.
11. Sekiranya terdapat sebarang ketakonsistenan, percanggahan, kekeliruan atau perselisihan antara versi Bahasa Inggeris, Bahasa Mandarin dan/atau Bahasa Melayu dalam Terma & Syarat ini, hanya versi Bahasa Inggeris dianggap sah.

Hadiah-hadiah

1. Di bawah kategori Cabutan Bertuah Bulanan, pemenang boleh memenangi pelbagai hadiah untuk bulan-bulan yang berbeza.
2. Pemenang boleh memenangi hadiah di bawah kedua-dua Kategori Cabutan Bulanan dan Kategori Cabutan Bertuah Utama. Walau bagaimanapun, semua pemenang hanya boleh memenangi satu hadiah sahaja dalam Kategori Cabutan Bertuah Utama dan ia bergantung pada nilai yang lebih tinggi.
3. Pemenang unit tunai bonus bawah Kategori Cabutan Bertuah Bulanan dan Kategori Cabutan Bertuah Utama mestilah merupakan pengguna Public Mutual Online (PMO) untuk layak memenangi hadiah.
4. Pemenang yang masih belum menjadi pengguna PMO akan diberi tempoh selama 2 bulan untuk melanggan PMO; jika gagal berbuat demikian, hadiah berkenaan akan ditarik balik.
5. Pelabur perlu kekal aktif semasa cabutan bertuah dijalankan dan apabila hadiah diberikan/dikreditkan untuk layak menyertai kempen ini.
6. Hadiah yang dimenangi tidak boleh dipindah milik atau ditukar dengan hadiah yang lain dalam apa jua keadaan. Sebarang surat-menyurat atau rayuan tidak akan dilayan.
7. Hadiah Cabutan Bertuah Utama termasuk tiket penerbangan antarabangsa, penginapan di luar negara dan aturan perjalanan untuk dua orang. Pemenang perlu menghubungi dan berurusan dengan agensi pelancongan yang dilantik untuk mengatur urusan pelancongan dalam tempoh 2 bulan setelah menerima pemberitahuan rasmi.
8. Pemenang perlu mengatur lawatan sekurang-kurangnya ke lima negara, tertakluk pada jumlah maksimum pakej sebanyak RM250,000. Pemenang juga perlu melengkapkan perjalanan dalam tempoh enam bulan berturut-turut, iaitu sebelum 31 Disember 2026. Pembayaran akan dibuat terus kepada agensi pelancongan yang dilantik sebaik sahaja pemenang memuktamadkan urusan perjalanan.
9. Penginapan hotel adalah berdasarkan perkongsian dua orang untuk satu bilik.
10. Pemenang mestilah menjadi salah seorang daripada peserta lawatan dan perlu menanggung kos insurans perjalanan dan permohonan visa, jika perlu.
11. Tiada pembayaran balik atau pengurangan harga akan diberikan kepada pemenang untuk tambang penerbangan, penginapan, makan, lawatan, pengangkutan atau sebarang perkhidmatan lain yang termasuk dalam tambang pelancongan tetapi tidak digunakan atas sebab peribadi.
12. Pemenang Cabutan Bertuah Utama perlu mengesahkan pilihannya untuk menerima Pengembaraan Mengelilingi Dunia atau Hadiah Wang Tunai, sebelum tarikh akhir seperti yang dinyatakan dalam surat pemberitahuan. Pemenang tidak boleh memilih kedua-dua hadiah dalam apa jua keadaan sekalipun.
13. Public Mutual tidak terlibat dalam sebarang aturan lawatan. Aturan tersebut adalah urusan antara agensi pelancongan yang dilantik dan pemenang. Public Mutual tidak akan bertanggungjawab dan menafikan liabiliti untuk sebarang kecederaan, penyakit, kerosakan, kehilangan, kelewatan, kemalangan atau penyelewengan yang mungkin berlaku semasa perjalanan.
14. Sekiranya pemenang Cabutan Bertuah Utama memilih hadiah wang tunai, hadiah tersebut akan dikreditkan ke akaun *Public e-Cash Deposit Fund* (Public Dana e-Deposit Tunai – PeCDF) / *Public e-Islamic Cash Deposit Fund* (Public Dana e-Deposit Tunai Islamik – PelCDF) dan pemenang mestilah menjadi pemegang akaun pertama.
15. Pemenang mungkin dikehendaki untuk hadir sendiri ke Ibu Pejabat/cawangan Public Mutual yang dikenal pasti oleh Public Mutual untuk acara penyampaian hadiah. Sekiranya perlu, pemenang hendaklah membuat pengaturan sendiri dan semua perbelanjaan yang berkaitan akan ditanggung sepenuhnya oleh pemenang.
16. Public Mutual berhak menggunakan, mempromosikan dan menerbitkan gambar pemenang bagi tujuan pengiklanan dan publisiti, tanpa sebarang ganti rugi tambahan atau notis terlebih dahulu.
17. Hadiah yang dipaparkan pada semua bahan (jika ada) adalah untuk tujuan paparan sahaja dan tidak menggambarkan hadiah sebenar.
18. Public Mutual berhak menukarkan atau menggantikan hadiah-hadiah dengan barang-barang lain yang sama atau hampir sama nilainya tanpa memberi notis terlebih dahulu.



大众信托基金

大众银行独资子公司



为投资者创造更美好的财务未来

2025年50周年庆典活动

活动期限:

2025年1月1日至2025年6月30日

准备起飞吧! 赢取环游世界
双人游!



与我们一起庆贺建业 50 年来的奉献! 投资至少 3,000 令吉即有机会赢取丰富的每月现金奖励及大奖 – 环游世界双人游或价值 88,888 令吉的现金奖^!

每月抽奖组别

在活动期间的每个月内, 当您在每项交易每投资 3,000 令吉于股票 / 平衡 / 混合资产基金付佣单位和 / 或 PRS 基金* 时, 即可获得一张幸运抽奖券, 并有机会赢取价值 500 令吉的红利现金单位^! 您可在此组别赚取高达 30 张幸运抽奖券。

每个月份总共将有 50 名获奖者!



大奖抽奖组别

此外, 您在每项交易所投资的每 3,000 令吉还可以额外获得大奖抽奖组别的一张幸运抽奖券, 并有机会赢取环游世界双人游 **或** 价值 88,888 令吉的现金奖^!

幸运抽奖奖品

大奖	环游世界双人游 x 1 位得奖者
安慰奖	100 令吉现金^ x 100 位得奖者



* 对于私人退休计划基金销售, 只有 54 岁以下供款者的供款将被考虑在内。

^ 指 Public e-Cash Deposit Fund/Public e-Islamic Cash Deposit Fund 单位。

规则与条例

概况

1. 此活动公开给所有大众信托基金的零售投资者。
2. 所有首次、附加及直接扣账授权(DDA)的雇员公积金/现金投资于股票、平衡、混合资产基金的付佣单位以及私人退休计划基金供款将被考虑在此活动中。
3. 以下交易不被包括在内:
 - (a) 所有转换销售,除了从免佣/低佣/1% 佣金单位转换至付佣单位
 - (b) 在冷静期内赎回基金单位的投资
 - (c) 所有转让的单位
 - (d) 粉红表格的投资
4. 两个组别的幸运抽奖券将只会派发予第一户口持有人。
5. 每月抽奖将在当月结束后的2个月内进行。
6. 大奖抽奖将在活动完毕后的2个月内进行。每月抽奖组别及大奖抽奖组别的获奖者名单将会在大众信托基金网站公布。
7. 单位信托顾问、大众信托基金及大众银行集团其员工和直系亲属均不得参加此活动。
8. 公司对于得奖者名单的决定是最终的,任何书信或上诉恕不受理。
9. 大众信托基金将保留权利修改此规则与条例,或取消、终止、暂停此活动,而无需预先通知。
10. 大众信托基金及其员工、董事、母公司、附属机构及代表皆不负任何责任源自于参与此活动或因接受、使用/滥用其奖品而发生的任何损失或伤害、权利、偿索或任何行动。
11. 假如规则与条例的英文版本、中文版本和/或马来文版本有任何不一致、冲突、矛盾或差异的情况,有关不一致、冲突、矛盾或差异处将会以英文版本为准。

奖品

1. 在每月抽奖组别中,获奖者可以连续多月获得多奖。
2. 获奖者可以同时每月抽奖组别和幸运抽奖大奖组别中获奖。但是,所有获奖者只可在大奖抽奖组别里赢取一份奖品,以价值较高者为佳。
3. 每月抽奖组别及大奖抽奖组别的红利现金单位获奖者必须是大众信托基金线上服务(PMO)的活跃订阅者,方可获赠奖品。
4. 还未订阅大众信托基金线上服务的获奖者必须在两个月的宽限期内成功订阅大众信托基金线上服务;否则该奖品将被取消。
5. 投资者必须在抽奖进行和奖品颁发/汇入时保持活跃,才有资格参加此活动。
6. 此旅游资格无论基于任何理由都不可转让于他人或索取退款。任何书信或上诉恕不受理。
7. 幸运抽奖的大奖包括双人国际机票、双人海外住宿和地陪安排。获奖者须在正式接获得奖通知的2个月内自行与指定旅行社接洽,以安排所有旅行事宜。
8. 获奖者必须安排前往至少5个国家旅行,奖金总额不得超过250,000令吉。获奖者必须在2026年12月31日前的连续6个月内完成旅行。一旦获奖者完成旅行安排后,奖金将直接支付给指定旅行社。
9. 酒店住宿安排为双人同房。
10. 获奖者必须是旅游出席者之一,并且需承担旅游保险和旅游签证办理费用(如有)。
11. 获奖者因个人原因而未使用的机票、住宿、膳食、观光游览、交通或任何其他包含在旅游费中的服务,恕不退款或减免。
12. 幸运抽奖大奖获奖者必须在通知函中规定的截止日期前确认选择双人环球旅游或现金奖。获奖者不得以任何方式同时选择旅行和现金奖。
13. 旅行的安排乃指定旅行社和获奖者之间的事宜,本公司将不参与其中。本公司对旅行期间可能发生的任何伤害、疾病、损坏、损失、延误、事故或违规行为不承担任何责任。
14. 若大奖获奖者选择领取现金奖,奖金将存入其大众e-现金存款基金/大众e-回教现金存款基金户口,得奖者必须是第一户口持有人。
15. 获奖者或被要求亲自前往大众信托基金总公司/分行或大众信托基金指定的经销商处出席颁奖仪式。获奖者须自行作出出席此颁奖仪式的交通安排,并承担所有花费。
16. 大众信托基金将保留权利使用、促销及发布获奖者照片,以供广告及宣传用途,而无须额外补偿或预先通知。
17. 文物上显示的奖品(如有)只供展示用途,不代表实物。
18. 大众信托基金将保留权利以其他价值相等或接近的物品更改或替换奖品,而无需预先通知。奖品恕不可转让、替换及退款。

敬请投资者在我们的网站 www.publicmutual.com.my 查阅我们最新的投资声明。